
 

Gemeenteraad van Helmond Blz. 1 
Bijlage 33  

 

 
Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad 

 
Onderwerp: 
 

Voortgang sportcampus De Braak 

Datum 28 augustus 2019 
Partij: BachPlus 
  
Bijlage: 33 
Ingekomen brief griffie: 28 augustus 2019 
Antwoord college 17 september 2019 

 
Geachte leden van het college, 
 
BachPlus constateert dat: 

1. Het bekend is, dat de begroting voor de ontwikkeling van Sportcampus De Braak zeer “uitdagend” 

genoemd mag worden, 

2. Er elders in Nederland (bijvoorbeeld AZ-Stadion in Alkmaar  en NAC-Stadion in Breda) problemen 

zijn ontstaan, waarbij er gesproken wordt over onvoldoende kwaliteit van materialen en/of 

onvoldoende controle op de materialen en het gebruik ervan. 

3. De Rabobank heeft besloten om geen voetbalverenigingen meer als nieuwe klanten te accepteren 

en bij bestaande voetbalvereniging-klanten een zwaarder eisenpakket te introduceren 

Mede naar aanleiding van het bovenstaande verzoekt BachPlus om antwoord op de volgende vragen: 
1. Is het bekend, dat de Rabobank dit besluit heeft genomen?  Heeft dit consequenties voor 

Sportcampus De Braak? 

2. Hebben de recente ontwikkelingen bij andere voetbalstadions consequenties voor Sportcampus De 

Braak c.q. Voetbalvereniging Helmond Sport? 

3. Wat zijn de gevolgen van bovengenoemde ontwikkelingen voor de begroting van de ontwikkeling 

van Sportcampus De Braak? 

4. Op welke wijze wordt de correctheid van zowel financiële voortgang als de technische voorzieningen 

en materialen gecontroleerd? (zie accountsrapport : Projektcontrol) 

Met vriendelijke groet, 
Namens BachPlus 
Gerard Bosch 
Burgerraadslid    
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van voorgenoemde, delen wij u het volgende mede: 
 
1. Is het bekend, dat de Rabobank dit besluit heeft genomen?  Heeft dit consequenties voor Sportcampus 

De Braak? 

Wij hebben het besluit van de Rabobank vernomen uit de media. De Rabobank zou geen nieuwe 

relaties meer aangaan met Betaald Voetbalorganisaties (BVO’s), daarbij maken wij graag de nuancering 

dat dit iets anders is dan voetbalverenigingen. In een artikel van Sportnieuws.nl op 28 augustus 2019  

werd de nuancering gemaakt dat clubs uit het Nederlandse Betaald Voetbal gewoon bij de Rabobank 

kunnen blijven bankieren. De bank ziet geen aanleiding om bestaande relaties met clubs te verbreken of 

opnieuw tegen het licht te houden.  
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2. Hebben de recente ontwikkelingen bij andere voetbalstadions consequenties voor Sportcampus De 

Braak c.q. Voetbalvereniging Helmond Sport? 

De recente ontwikkelingen hebben vooralsnog geen consequenties voor Sportcampus De Braak of 

Voetbalvereniging Helmond Sport. Bij de uitwerking van de plannen voor het nieuwe stadion zijn een 

erkend stadionadviseur en constructeur betrokken. Zij volgen de ontwikkelingen bij de andere stadions 

nauwlettend en van dichtbij en indien noodzakelijk anticiperen zij daarop. De uitwerking en de bouw van 

het nieuwe stadion gebeurt volgens alle huidige richtlijnen en wet- en regelgeving. Hiermee is de 

veiligheid gewaarborgd. 

 

3. Wat zijn de gevolgen van bovengenoemde ontwikkelingen voor de begroting van de ontwikkeling van 

Sportcampus De Braak? 

De bovengenoemde ontwikkelingen hebben nu geen gevolgen voor de begroting. In de ramingen is 

rekening gehouden met de ontwikkeling van een stadion dat voldoet aan alle huidige eisen en wet- en 

regelgeving. Ook op gebied van constructieve veiligheid. 

 
4. Op welke wijze wordt de correctheid van zowel financiële voortgang als de technische voorzieningen en 

materialen gecontroleerd? (zie accountsrapport : Projektcontrol) 

De architect heeft de opdracht om binnen het budget te ontwerpen en heeft daarvoor een 

kostendeskundige  ingehuurd. De gemeente laat na iedere fase (Voorlopig Ontwerp – Definitief 

Ontwerp) de kosten en uitwerking extern toetsen door een erkend kostendeskundige die kennis heeft 

van de laatste marktprijzen en ontwikkelingen. Tijdens het proces en de ontwerpfase kan daardoor 

indien nodig worden bijgestuurd in de uitwerking van de plannen. 

Daarnaast heeft de gemeente een team van adviseurs gecontracteerd, die actief betrokken zijn in het 

ontwerpproces. Zij hebben de verantwoordelijkheid om kritisch mee te denken en adviseren over 

toepassing en haalbaarheid van technische oplossingen en materiaalgebruik.  

 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
De burgemeester      de secretaris 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel   mr. Drs. A.P.M. ter Voert 
 


